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Beste voetbalvrienden 
 

Velen hadden zich het jaar 2020 waarschijnlijk anders voorgesteld… 

Wie had vorig jaar kunnen denken dat de wensen voor ‘een goede gezondheid’ zo      
belangrijk zouden zijn? En dat we om iedereen zo gezond mogelijk te houden, ons      
geliefde voetbal zo zouden moeten missen? Sommige mensen hebben het natuurlijk 
nog veel harder te verduren, maar door de gedwongen onderbreking beseffen we 
wel wat het Voetbalspelletje voor ons betekent: 

e Een grasveld in de mist op een koude weekendochtend 

e Een frisse pint of cola in de kantine bij Jessica 

e Het behoud van Cercle Brugge in 1e klasse 

e Een ouderwetse fuif van de Veteranen 

e Het gelukzalige gevoel van een overwinning, terwijl alle ploegmakkers  

 knuffelcontacten zijn 

e Een sliding op een vettige natte grasmat 

e Het kampioenschap van Club Brugge 

e Mogen voetballen in plaats van te moeten gaan wandelen 

e Een pittige training die je 2 dagen verzuring in de spieren oplevert 

e Europese topmatchen op Daverlo, Britse supporters met een Blonde Steenbrugge en 
een hotdog 

e Een griezelige Halloweentocht 

e Zingende kampioentjes van Lisette, omdat ze het aantal tegendoelpunten niet hebben 
onthouden 

e Mooie vriendschappen bij jong en (iets) oud(er) 

 

Hopelijk brengt 2021 ons terug veel van 
al het bovenstaande. En daarom wensen 
we iedereen voor het nieuwe jaar      
oprecht eerst een goede gezondheid,    
en ten tweede heel veel (actief en     
passief) voetbalplezier. 

 

Het bestuur van KSK Steenbrugge 
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“Het zou 

bijzonder fijn zijn 

als ik een paar 

van die talenten 

de komende jaren 

kan zien 

doorstromen.” 

Kristof Vandamme 

T1 

We zeggen en schrijven 22 december en gaan co-
ronaveilig op de koffie bij het meest olijke en com-
patibele duo van Steenbrugge en omstreken.  We 
zijn te gast bij Kristof Vandamme en Thijs Ver-
plancke, de T1 en T2 van onze eerste ploeg, voor 
een heus eindejaarsinterview. 

Heren, blij jullie weer te zien.  Normaal zeg ik 
“Je ziet er goed uit”, maar laat ons correct blijven.  Bedankt om mij te ontvan-
gen.  Hoe gaat ie? 

K: Goed ja, gezien de omstandigheden.  Bedankt om tot hier te komen.  Het is een 
heel raar jaar geweest natuurlijk.  Ik mis het voetbal enorm, maar het is niet anders.  
Ik kijk uit naar een beter 2021.   

T: Ik sluit me daarbij aan. 2020 zullen we niet snel vergeten.  Laat ons vooral vooruit-
blikken en hopen op betere tijden. 

Voor wie jullie nog niet zouden kennen.  Jullie  hebben momenteel de eerste 
ploeg onder jullie hoede? 

K: Klopt, ik ben sinds 2.5 jaar hoofdcoach op KSK, een job die ik nog steeds met veel 
passie probeer uit te voeren.  Helaas heeft Covid-19 dit jaar serieus roet in het eten 
gegooid.  Bijzonder jammer, want als je het proces van de voorbije jaren bekijkt 
komt deze noodgedwongen break voor ons erg ongelegen.  Ik heb destijds overge-
nomen in zeer penibele omstandigheden, zeg maar op een dieptepunt en als je ziet 
waar we nu staan, ben ik daar wel bijzonder fier op.  Ik ben trots op het parcours 
dat mijn jonge bende aan het afleggen is en moet daarbij zeker ook mijn copain hier 
naast me bedanken.  Samen hebben we al een mooie weg afgelegd. 

T: Het genoegen is volledig aan mijn kant.  Het is een plezier om met Kristof te  
werken.  Zijn gedrevenheid en engagement werken heel aanstekelijk.  Bovendien kan 
hij met zijn tactisch inzicht onze jonge leeuwen heel wat bijbrengen.  Het is een eer 

en een plezier. 

Ik merk heel duidelijk de chemie tussen jullie beiden.  Klopt het dat jullie in 
de wandelgangen “Olle bolle Thijs” worden genoemd? 

K: Hahaha, ik kom niet bij.  Ja, dat zou wel kunnen, ja.  Goed gevonden trouwens. 
Nu, ik kan dat wel hebben hoor.  Dat soort humor is veelzeggend voor de sfeer in 
de groep.  

T: Inderdaad.  Haha, ik had die nog niet gehoord.  Gelukkig ben ik Thijs van het 
duo. We hebben trouwens met de beloften en de eerste ploeg samen een whats-
app groep waarin dit soort humor ook meermaals aan bod komt.  Maar humor is 
belangrijk, zeker nu.  Het houdt mensen samen.  Haha, Olle bolle Thijs.. 
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   Kerstinterview met het trainersduo          van onze eerste ploeg Kristof en Thijs  

Thijs Verplancke 

T2 



   Kerstinterview met het trainersduo          van onze eerste ploeg Kristof en Thijs  
Wie KSK een beetje volgt, weet ongetwijfeld dat jullie naast het engagement 
bij de eerste ploeg ook een connectie hebben met de Vets? 

K: Uiteraard!  Helaas ligt ook dat allemaal op zijn spreekwoordelijk gat.  Het is fantastisch 
dat ik nog wekelijks mijn talent als spielmacher pur sang kan tonen op het veld.  KSK Vets is een 
geweldig schot in de roos geweest.  Ik maak er met veel plezier deel vanuit en hoop mijn makkers 
snel terug te zien.   

T: Zodat je weer alle vrije trappen kan opeisen?   

K: Tis wel hiere..  Zeg nu zelf, zou het niet jammer zijn dit niet te doen met zo 
een fabelachtige traptechniek?  Neen grapje, onze kapitein kan er ook wel wat 
van.  Gelukkig kan ik er af en toe nog eentje in krullen.  Wist je trouwens dat 
Thijs hier twee jaar geleden de allereerste speler was die een doelpunt wist te 
maken voor de Vets?  In de eerste oefenmatch ooit mocht nog iedereen         
meespelen en scoorde hij een weergaloze intikker. Onvergetelijk! 

T: Waarna ik nadien slim genoeg was om te stoppen op mijn hoogtepunt, zeker?  
Ik zal het maar zelf zeggen.  Maar inderdaad, dat was een echte spitsengoal.  Ik 
ben er trots op. 

Heren, we moeten het helaas ook over Covid-19 hebben.  Hoe gaan jullie 
met de situatie om? 

K: Tja… het is niet gemakkelijk natuurlijk.  Het is wachten he.  Ik voel me als een 
duivenmelker met topduiven op zijn kot die niet mogen uitvliegen.  Begrijp je?   

T: We doen er wel alles aan om de gasten op te volgen.  Kristof heeft zo bijvoor-
beeld alle 34 spelers persoonlijk opgebeld om te checken hoe het gaat.  Ook dit 
zegt veel over hem, vind ik. 

K: Gelukkig hebben we intussen opnieuw een beetje perspectief.  Het is echt te 
hopen dat we half februari terug kunnen hervatten.  Ik hoop dat het goed gesteld 
zal zijn met de individuele vorm en conditie van de jongens zodat we de positieve 
draad snel terug kunnen oppakken.  Als iedereen zijn verstand gebruikt in de   
komende kerstperiode zit het er zeker in.    
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Dit jaar neemt Thijs Verplancke ook de beloften onder zijn 
hoede. Een drukke duobaan dus…  Het zou het werk wat 
verlichten indien er volgend jaar een trainer zou bij komen 
om onze beloften te coachen.  Dus indien interesse om heel 
nauw met het duo Kristof en Thijs samen te werken: neem 
met KSK Steenbrugge contact op!!! 

info@ksksteenbrugge.be of bij ons trainersduo of bij onze 
TVJO Alain Motheu. Coach worden van de beloften? 

Door dit duo interesse gekregen in het trainerschap? 

“Zijn gedrevenheid 

en engagement 

werken heel 

aanstekelijk” 

THIJS OVER KRISTOF: 



Intussen kunnen de allerjongsten blijven trainen.  Voor de U15 en U17 zit dat er 
helaas niet in. 

K: Neen, klopt en dat is bijzonder jammer.  Ik volg beide reeksen nauwgezet op omdat 
dat natuurlijk mijn spelers voor de komende jaren zijn.  Ik hoop oprecht dat 
die gasten de moed niet verliezen en dat ze er snel weer kunnen invliegen.  
Het zou bijzonder fijn zijn als ik een paar van die talenten de komende jaren 
kan zien doorstromen.  Ik kijk er alvast naar uit! 

T: Kristof is natuurlijk een trainer die graag met jonge gasten werkt en kansen 
geeft aan de jeugd.  Het zou de hele jeugdwerking op KSK een enorme boost 
geven als die doorstroom er inderdaad zou komen.  Dus gasten: hou de moed 
erin, blijven werken, blijven trainen en hopelijk tot snel in de eerste ploeg! 

K: En het zit er zeker in, hé.  De U17 heeft de competitie vóór de corona-
break afgesloten aan de kop van het klassement.  Ik zie ook bij de U15 heel 
mooie dingen gebeuren.  Ik geloof erin. 

Mooie woorden om dit interview af te sluiten.  Hebben jullie nog een 
laatste boodschap voor de KSK-fans? 

K: Absoluut.  Ik wens iedereen oprecht een deugddoende eindejaarsperiode.  Ik kijk er-
naar uit iedereen volgend jaar terug te zien op KSK.  Nog even volhouden en dan hope-
lijk tot snel.  Blijf ons steunen en vooral: blijf gezond! 

T: Zoals steeds sluit ik me hierbij aan.  Trouwens nog een heel gelukkige verjaardag    
gewenst vandaag, Kristof.  37 lentes jong naar het schijnt, op de top van zijn kunnen dus! 

K: Haha, merci Thijs.  Het zou kunnen dat ik er net over ben ook (knipoog) 

Heren, bedankt voor dit interview.  Keep the good vibe.  Succes! 

Update coronamaatregelen/voetballen 

"Reeds sinds halverwege maart 2020 gooit Corona serieus roet in het eten 
van onze KSK Steenbrugge-familie. Het voetbalseizoen 2019-2020 werd 
abrupt gestopt waardoor het Paaskamp niet is kunnen doorgaan, er geen 

Internationaal tornooi Bruges Open 2020 kon worden georganiseerd, er geen ‘fin-de
-saison’ kon worden gevierd én de trainers en hun spelers geen geschikt afscheid hebben 
kunnen nemen van elkaar… We zijn het nieuwe voetbalseizoen 2020-2021 vol goede moed 
gestart maar reeds rond eind oktober werd door Voetbal Vlaanderen terug beslist om alle 
jeugdcompetitiewedstrijden voor onbepaalde tijd te stoppen. De trainingen voor de groepen 
U6 t.e.m. U13 konden wél nog blijven doorgaan. U15, U17, Beloften en Fanions werden 
verplicht om hun voetbalschoenen (voorlopig) in de sporttas te laten… KSK besliste om de 
gezondheid van hun spelers én trainers te laten primeren en om na een kort intermezzo de 
trainingen terug op te starten, zij het 1x per week.  Na Nieuwjaar zal er door de teams U6 
t.e.m. U13 terug 2x per week kunnen getraind worden. De trainingen voor de teams vanaf 
U15 zouden vanaf 16/01/2021 mogen worden opgestart.  De competities zullen, onder 
voorbehoud, worden hervat in het weekend van 06/02/2021 en eindigen op 29/05/2021.  "  

Hou onze website en 
sociale media in de 

gaten voor meer 
nieuws over onze 

beloften en eerste 
ploeg.   
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